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خبـر
مسئول روابط عمومی اداره کل اوقاف فارس گفت:50 نفر از هیئت امنای بقاع متبرکه و امام زادگان شاخص استان فارس به دوره تخصصی 

توجیهی ویژه هیئت امناء بقاع متبرکه در مشهد مقدس اعزام شدند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، جواد یزدانی گفت: دوره آموزشی تخصصی ویژه 
هیئت امنای بقاع متبرکه کشور از دیروز 30 دی ماه به مدت یک هفته در مشهد مقدس برگزار می شود. وی افزود: در همین راستا اداره کل 
اوقاف فارس نیز 50 نفر از هیئت امنای بقاع متبرکه شاخص استان را به این دوره اعزام کرد. مسئول روابط عمومی اوقاف فارس بیان کرد: 
شرکت کنندگان در این دوره با مباحث مرتبط با حوزه های مدیریت فرهنگی، مدیریت نیروی انسانی، مباحث انتظامی و ایمنی و... آشنا می شوند 

و در پایان دوره به شرکت کنندگان گواهی آموزشی مورد تأیید سازمان اوقاف و امور خیریه اهدا می شود.

حفاظت و مرمت 300 شی ء 
فرهنگی- تاریخی مجموعه داران 

بخش خصوصی در استان فارس

نماینده ولی فقیه در استان فارس گفت: برای حل مشکلات صدرا باید جلسه 
کاری مشخصی با حضور مسئولان سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، 

وزارت راه و شهرسازی و مدیران کلان استانی تشکیل شود
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر صدرا 
نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز در دیدار با شهردار و 
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا گفت: باید ماهیت شهر صدرا را مشخص 
ایجاد کردند در پی حل مشکل  را  ابتدا شهر صدرا  کنید، کسانی که در 
به این  باید  ابتدا  از  اما برای ماهیت آن فکری نشده است.  مسکن بودند، 
مطلب که اقتصاد صدرا چگونه می شود؟ شهر صدرا چه خدماتی به کشور 
ارائه می کند؟ باید توجه می شد تا پس ازآن جمعیت متناسب با آن خدمت 

و ماهیت در شهر صدرا گرد هم می آمدند.
مسئولان  با حضور  مشخصی  کاری  جلسه  باید  مشکلات صدرا  برای حل 

سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، وزارت راه و شهرسازی و مدیران 
کلان استانی تشکیل شود تا هدف گذاری شهری صدرا و ماهیت آن بررسی 

و اشکالات موجود اصلاح گردد.
دژکام با اشاره به طرح اقدام ملی تولید مسکن و جانمایی آن در شهر صدرا 
فرمودند: اخیراً 500 هکتار زمین با کاربری مسکونی به غرب صدرا اضافه 
در خود جای  را  نفر جمعیت  هزار  می شود 180  پیش بینی  است که  شده 
دهد. باید سؤال شود آیا این رشد طبیعی است یا مهاجرت است؟ مهاجرت 
دارند  مهاجرت  قصد  که  مردمی  محل های  در  هزینه ها  این  چرا  از کجا؟ 

انجام نمی شود؟
در حال حاضر 2000 روستای متروکه داریم، ما می آییم جمعیت را از جای 
دیگری می آوریم، آن وقت لازم است مثلٌا 20-30 مدرسه و... ساخته شود.

این سود به جیب چه کسانی می رود؟ علاوه بر منافع عده ای و حاشیه های 

سودجویانه، مشکلات و معضلات اجتماعی نیز در پی این مهاجرت ها ایجاد 
می گردد.

اظهار  فعلی  موجود  وضعیت  به  اشاره  با  خود  سخنان  دوم  بخش  در  وی 
داشتند: فرهیختگان و مردم را در تصمیم گیری ها مشارکت دهید و مسائل 

را برای آنان بازگو نمایید.
سوختگی،  و  سوانح  بیمارستان های  وجود  به  اشاره  با  دژکام  آیت الله 
بیمارستان پیوند اعضاء، دانشگاه آزاد اسلامی، دانشگاه علم و صنعت و سایر 
مراکز علمی که در حال ساخت یا راه اندازی در شهر صدرا هستند؛ بیان 
با ماهیت یک شهر زیبای علمی- دانشگاهی  داشتند: شهر صدرا می تواند 

رشد پیدا کند.
اما  پذیرد؛  صورت  امکانات  و  باهدف گذاری ها  متناسب  باید  شهر  رشد 
مردم  به جای  و  نشسته اند  دیگر  درجایی  ما  ریزان  برنامه  همیشه  متأسفانه 
تصمیم می گیرند. این نوع مدیریت، مدیریتی است که از زمان شاه به ارث 
رسیده است. مقام معظم رهبری بارها بر مردمسالاری دینی و حضور مردم 

در عرصه های تصمیم گیری تأکید نموده اند.
برخی فکر می کنند خان را بیرون کرده اند و خودشان شده اند خان... از این 
مُلک مرحوم زالی بیرون شده است و حالا کس دیگری آمده و جای او 

را گرفته است.
می آید  خان  بازهم  نیامده،  وجود  به  دینی  مردم سالاری  فرهنگ  وقتی  تا 
بالای سر مردم. زمینه سازی این مردم سالاری بر عهده شورای شهر است. 

باید فاصله مردم را کم کنید. باید تلاش کنید تا هویت شهری غلبه پیدا 
کند بر هویت شخصی آنان. در صورت غلبه هویت شهری، مردم می گویند 

ما منافع مشترک داریم.
آموزش وپرورش، روحانیت و دیگران باید به میدان بیایند و در همین راستا 

قدم اول برداشته شود.
کنار  در  گفت:  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  و  شهردار  به  توصیه  در  وی 
مسائل کلان مدیریت شهری، مسائل جزئی را نیز از نگاه خود دور ندارید؛ 
و مسائل کلان و جزئی را تلفیق نموده و از ظرفیت مشاوران قوی که علاوه 

بر مشورت، قدرت القا و اجرا نیز داشته باشند استفاده کنید.

شهرداری  شیراز،  شهر  اسلامی  شورای  تصویب  با 
شیراز مبلغ سه میلیارد ریال به سیل زدگان سیستان و 

بلوچستان کمک می کند.
رئیس  نایب  خفری:  زارع  مریم  خبری/  سرویس 
و  یک صد  ابتدای  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
شورا،  این  علنی  فوق العاده صحن  جلسه  نوزدهمین 
به  کمک  به منظور  دوفوریتی  طرح  این  گفت: 
برای  بلوچستان  و  سیستان  سیل  آسیب دیدگان 
جبران بخشی از حجم سنگین خسارت های وارده به 

مردم این استان ارائه شده است.
ردیف  محل  از  پول  این  افزود:  صبوری  ابراهیم 
به آسیب دیدگان حوادث غیرمترقبه بودجه  کمک 
مشکلات  می دانیم  ما  و  خواهد  صورت  شهرداری 
هم وطنان ما در سیستان و بلوچستان بسیار زیاد است 
اما باوجود مشکلات مالی شهرداری به ویژه در پایان 
کاهش  به  توان  حد  در  می دانیم  خود  وظیفه  سال، 

مشکلات این عزیزان کمک کنیم.
نیز  طرح  این  فوریت  دو  درخصوص  صبوری 
در  و  حاضر  حال  در  کمک ها  اینکه  بر  تأکید  با 
است،  اثرگذار  سیل زدگان  فعلی  بغرنج  وضعیت 
خاطرنشان کرد: بنده به سهم خود از عموم هموطنان 
نهادهای دولتی و غیردولتی  به ویژه دستگاه ها و  و 
توان  حد  در  فعلی  شرایط  همین  در  که  می خواهم 

خود از هیچ کمک مالی یا غیرمالی دریغ نکنند.
این سیل در شامگاه پنجشنبه 19 دی ماه، بخش های 
زیادی از استان سیستان و بلوچستان را در برگرفت 
منزل  هزاران  غیرمترقبه،  حادثه  این  پی  در  و 
شدند،  آواره  نفر  هزار  ده ها  شد،  تخریب  مسکونی 
راه های ارتباطی صدها روستا مسدود شد، آب، برق 
و گاز روستاها و شهرهای پرشماری قطع شد، صدها 
به زیرساخت های شهری و  میلیارد تومان خسارت 
بخش  محصولات  و  مزارع  شد،  وارد  روستایی 
کشاورزی و دامداری متحمل صدها میلیارد تومان 
مشکلات  و  بیماری ها  از  انواعی  و  شد  خسارت 

بهداشتی در این مناطق شیوع پیدا کرد.
که  شورا  این  جلسه  نوزدهمین  و  یک صد  در 
شورای  رئیس  شد،  برگزار  فوق العاده  به صورت 
اسلامی شهر شیراز با اشاره به ارائه لوایح عوارضی 
محدودیت های  دلیل  به  گفت:  شورا  به  شهرداری 
برای  قانونی  الزام  و  لوایح  بررسی  در  شورا  زمانی 
جلسه  این  در  مقرر،  موعد  در  بودجه  تصویب 

فوق العاده به بررسی لوایح پرداختیم.
بودجه شهرداری  افزود: بررسی  عبدالرزاق موسوی 
حداکثری  دقت  گستردگی،  و  حساسیت  دلیل  به 
براساس اصول کارشناسی نیاز دارد تا پس از اصلاح 

به تصویب برسد.
اداره  و  کشور  فعلی  شرایط  به  اشاره  با  موسوی 
شهرها، تصریح کرد: همه ما هم شرایط و مشکلات 
جدی معیشتی مردم را می دانیم و هم افزایش شدید 
هزینه های شهرداری را به دلیل تورم؛ به همین دلیل 
مسائل  با  مجموعه هایی که  تمام  می رود که  انتظار 
مالی و درواقع بیت المال سروکار دارند با وسواس و 

حساسیت عمل کنند.
یادآوری  با  استان ها  عالی  شورای  رئیس  نایب 
قبل  سال های  در  اسلامی  شورای  مجلس  مصوبه 
همان  گذشته  مجلس  تصمیم  با  متأسفانه  گفت: 
اندک کمکی که دولت به شهرداری ها می کرد نیز 
حذف و فشار مضاعفی بر دوش مردم و شهرداری 

گذاشته شد.
در  کرد:  تأکید  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
این شرایط که برای اداره شهرها، بودجه شهرداری 
باید با پول مردم تأمین شود، هدف و تلاش شورای 
شهر شیراز این است که هم گرفتاری های مردم را 

باهدف  شهر  اداره  بودجه  تأمین  هم  و  کنیم  لحاظ 
ارائه خدمات مطلوب به شهروندان.

 99 سال  بودجه  که  کرد  امیدواری  اظهار  موسوی 
در  شیراز  شهر  مطلوب  اداره  به  بتواند  شهرداری 

شرایط سخت اقتصادی فعلی بیانجامد.
ما نماینده مردم هستیم

خدمات  بهای  و  عوارض  تقسیط  »آیین نامه 
طرف  از  آمده  لایحه هایی  از  یکی  شهرداری« 
شهرداری به صحن شورا بود که این لایحه مخالفان 

و موافقانی داشت.
سعید نظری یکی از اعضا در این مورد گفت: این 
لایحه مربوط به کسانی است که می خواهند عوارض 
ساخت وساز خود را تقسیط کنند و شامل عوارض 
دیگر ازجمله جریمه کمیسیون ماده صد، نمی شود.

وی ادامه داد: در این تقسیط، نرخ سود سه درصد 
کمتر از نرخ سودی بانکی است.

نظری ادامه داد: اداره و نگهداری شهر هزینه دارد و 
وقتی افراد بخواهند در شهر زندگی کنند باید هزینه 

خدمات ارائه شده به خود را بپردازند.
در  در کشور  تورم  نرخ  داد:  ادامه  این عضو شورا 
نرخ  این  باید  مردم  بالاخره  و  است  افزایش  حال 
زندگی  شهر  در  بخواهند  اگر  کنند  قبول  را  تورم 

کنند.
وی ادامه داد: از طرف دیگر نمی توان بین کسی که 
نقد پرداخت می کند و کسی آن  را  عوارض خود 
را تقسیط می کند، تفاوتی قائل نشد و در این مورد 
نیز، سودی که ما در نظر گرفته ایم این کمتر از نرخ 

بانکی است.
این  در  نیز  شیراز  شهرداری  مالی  و  اداری  معاون 
مورد گفت: این لایحه مبنی بر دریافت نرخ سود از 
تقسیط عوارض است و ازاین پس قرار است اجرایی 

شود.
هاشم پور اضافه کرد: ۳۷ درصد از درآمد شهرداری 
شیراز از محل عوارض ساختمانی است و هم اکنون 
نیز ما ۶۰ میلیارد تومان چک فرم خورده در حوزه 

عوارض از سال های قبل داریم.
اگر  داد:  ادامه  قانونی  مواد  برخی  به  اشاره  با  وی 
بگیریم  پول  چک ها  این  تأخیر  برای  نخواهیم 
از  بعد  سال  چهار  یا  سال  دو  بخواهد  فرد  و 
به  را  عوارض  سهم  بخواهد،  خود  ساخت وساز 
شهرداری  برای  اتفاقی  چه  بپردازد،   شهرداری 

می افتد؟
نیز گفت:  این موضوع  به  لیلا دودمان در واکنش 
شده بانک  به  تبدیل  لایحه  این  با   شهرداری 

است.
وی ادامه داد: اگر یک فرد از طبقه متوسط بخواهد 
در این شرایط و اوضاع اقتصادی یک  خانه بسازد 
را  خود  عوارض  به موقع  نتوانست  هم  سویی  از  و 
بپردازد و تأخیر داشت، برایش یک مهلت و یک  

زمان تنفس بگذارید.

نماینده  و  هستیم  مردم  نماینده  ما  داد:  ادامه  وی 
خیلی  مردم  به  حاضر  حال  در  و  نیستیم  شهرداری 
فشار زیادی وارد می شود و در نظر گرفتن نرخ سه 
این  در  اعتبار  و  پول  نرخ شورای  از  درصد کمتر 

مورد بسیار کم است.
سینا بنی زمانی به اشاره به ماده ۵۹ قانون رفع موانع 
تولید نیز گفت: این قانون به شوراها این اجازه را 
نسیه  به صورت  پرداخت عوارض  مورد  در  می دهد 
)قسطی یا یکجا( به میزانی که به تصویب شورای 
پول  نرخ مصوب شورای  تا  شهر می رسد، حداکثر 
این  حالا  و  شود  اضافه  عوارض  مبلغ  به  اعتبار  و 
موضوع به تصویب شورای شهر رسیده است و ما 
اعتبار  و  پول  شورای  نرخ  زیر  درصد  سه  گفته ایم 

افراد پرداخت کنند.
وی ادامه داد: همه ما مردم نماینده هستیم و اقساط 
یک فرصت است و مردم می توانند از آن استفاده 

نکنند.
نواب قائدی نیز در این مورد گفت: مگر شهرداری 

به جز مردم است؟
با  شهرداری  گفت:  او  جواب  در  دودمان  لیلا  اما 
مردم تفاوت دارد و حواس شهرداری به درآمدش 
است و نیاز به درآمد دارد و سیستم آن با ما فرق 

دارد.
مردم  نماینده  همه  ما  کرد:  بیان  ادامه  در  قائدی 
هستیم ولی برای اداره همین شهری که مردم در آن 
باید در آن کار کند و  ساکن هستند و شهرداری 

خدمات ارائه دهد، کمک کنیم.
پایداری  قوانین، درآمد  ما در  وی اضافه کرد: آیا 
را  عوارضی  اگر  ما  نگیریم؟  عوارض  که  داریم 
تصویب می کنیم این پول صرف اجرای پروژه های 
عمرانی، تمیزی و پروژه های فرهنگی می شود و این 
هم برای مردم است و باید از این دید هم به ماجرا 

نگاه کرد.
نوذر امامی یکی از اعضای شورا پیشنهاد داد که در 
سود  زیر  درصد  پنج  درصد،  سه  به جای  مورد  این 
مصوب شورای پول و اعتبار از متقاضیان در تقسیط 

گرفته شود.
وی ادامه داد: مردم از هر طرف تحت فشار هستند و 
آن ها بی پناه هستند و باید یکی از آن ها دفاع کند؟ 
آن کسی که می آید و عوارض خودش را تقسیط 
قرار  اگر  و  ندارد  را  پرداخت  توان  یعنی  می کند 
است از دست بانک فرار کند و در دست شهرداری 

بیفتد، پس چه تفاوتی می کند؟ 
بر  مبنی  شیراز  شهرداری  لایحه  جلسه،  این  در 
عوارض سالیانه بانک ها در دستور کار صحن علنی 

قرار گرفت و تصویب شد.
اجازه  شیراز  شهرداری  به  لایحه  این  تصویب  با 
از  سالیانه  عوارض  دریافت  به  نسبت  می شود  داده 
شعب بانک ها و مؤسسات مالی و اعتباری )دولتی 
حوزه های  حوزه بندی  اساس  بر  غیردولتی(  و 
غیرمسکونی  عملکردهای  سایر  پارکینگ 
اقدام   )۱۳۹۳ مصوب  شیراز  شهر  تفصیلی   )طرح 

کند.
همچنین پلاک هایی که در خیابان های مرز حوزه ها 
و  می گیرند  قرار  بالاتر  حوزه  در  دارند،  قرار 
خیابان های دکتر شریعتی، میرزای شیرازی و دکتر 
و  رجایی  شهید  قانونی،  محدوده  انتهای  تا  حسابی 
و  شمالی  ایمان  پاسداران،  کمربندی(،  )تا  پرستار 
ارم،  غربی،  و  شرقی  قدوسی  قصردشت،  جنوبی، 
جمهوری اسلامی، عدالت شمالی، باهنر شمالی، جام 
مقام،  چهل  صداوسیما(،  تا  دانشجو  میدان  )از  جم 
امیرکبیر )از سیاحتگر تا بلوار باهنر(، آیت اله ربانی 
و  ابریشمی  ابوالکلام(  میدان  تا  اطلسی  میدان  )از 

بلوار رحمت(  تا  احمدی جنوبی )از شاهزاده قاسم 
شامل حوزه یک است و پلاک های واقع در نواحی 

منفصل شهری جزء حوزه سه قرار می گیرند.
به  بانک ها  نیز عوارض سالیانه  برای سال های آتی 
میزان نرخ تورم نسبت به سال قبل افزایش می یابد 
جاری  سال  قانونی  موعد  در  باید  شهرداری  و 
لایحه نحوه وصول عوارض از تابلوهای بانک ها و 
خودپردازهای منصوبه خارج از شعب بانک ها را به 

شورا ارائه کند.
در این جلسه لایحه شهرداری شیراز با موضوع لغو 
مصوبه زمان وصول »عوارض حق مشرفیت املاک 
مسکونی بیش از چهار واحد و املاک تجاری بیش 

از سه واحد« نیز بررسی شد.
شد  مقرر  لایحه،  این  با  شورا  اعضای  موافقت  با 
این  با  شهرداری نسبت به اصلاح مصوبات گذشته 
موضوع و همچنین تجمیع مصوبات متعدد مشرفیت 

در مدت یک ماه اقدام کند.
معاملاتی ساختمان،  ارزش  آیین نامه  اصلاح مصوبه 
موضوع تبصره ۱۱ ماده صد قانون شهرداری نیز با 

موافقت اعضای شورا همراه شد.
همچنین لایحه شهرداری مبنی بر عوارض و بهای 
و  فرسوده  ساختمان های  متعلقه  حقوق  و  خدمات 

فاقد مجوز نیز تصویب شد.
این لایحه، همه ساختمان های مسکونی  با تصویب 
قدیمی گل بام که از مخلوط خشت، آجر و سقف 
تیرچوب باشند، مشمول پرداخت عوارض تراکم و 

هزینه تأمین و ساخت پارکینگ نمی شوند.
که  قدیمی  مسکونی  ساختمان های  همه  همچنین 
مشمول  و  باشند  شده  احداث   ۱۳۵۲ سال  از  قبل 
تراس  یا  شیروانی  پوشش  از  اعم  نباشند،  یک  بند 
خدمات  بهای  عوارض،  مجوز،  نداشتن  در صورت 
 ٪۲۵ و  محاسبه  روز  نرخ  به  متعلقه  حقوق  کلیه  و 
آن دریافت خواهد شد و ساختمان های مسکونی که 
ضوابط  رعایت  دارند، ضمن  پوشش  تعویض  قصد 
صرفاً  متعلقه  خدمات  بهای  عوارض،  شهرسازی، 
برای مقدار سطحی که قصد تعویض پوشش دارند به 

نرخ روز محاسبه و ۵۰ درصد آن دریافت می شود.
پسماندهای  هزینه  شورا،  اعضای  موافقت  با 
اصلاح  نیز  ساختمان  و  تجاری  واحدهای   خانگی، 

شد.
لایحه هزینه بهای خدمات تنظیف معابر شهری نیز 
تصویب شد و بر اساس آن به شهرداری شیراز اجازه 
داده می شود این هزینه را بر اساس جدول مصوب از 
هر واحد مسکونی به تفکیک مناطق یازده گانه شهر 
نیز  شیراز از سال ۹۹ دریافت کند و عنوان لایحه 
به بهای خدمات تنظیف معابر شهری تغییر می یابد.

ماه  باید حداکثر در مدت یک  شهرداری همچنین 
با  را  درصد   ۵۰ حداکثر  میزان  به  تخفیفی  ضریب 
)لایحه   bp اساس  بر  منطقه بندی  جدول  به  توجه 
بهای خدمات( برای مناطق کم برخوردار تهیه و به 

شورا ارائه کند.
آیین نامه  مصوبه  اصلاح  با  همچنین  شورا  اعضای 
تقسیط عوارض و بهای خدمات شهرداری موافقت 

کردند.
در این جلسه همچنین سیاست های تشویقی و توسعه 
زیرساخت های صنعت گردشگری در بافت تاریخی 

و فرهنگی مصوب شد.
تشویقی  سیاست های  لایحه  از  مواردی  همچنین 
در  گردشگری  صنعت  زیرساخت های  توسعه  و 
)به استثنا  شیراز  شهر  حریم  و  خدماتی  محدوده 
بافت تاریخی و فرهنگی، حوزه استحفاظی باغات و 
پلاک های ثبت ملی( بررسی و تصویب و مابقی به 

جلسه بعد موکول شد.

نماینده ولی فقیه در استان فارس در دیدار با شهردار و رئیس شورای اسلامی شهر صدرا:

در کنار مسائل کلان مدیریت شهری، مسائل جزئی را نیز از نگاه خود دور ندارید

در شورای شهر شیراز مصوب شد؛
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